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Program konference - 1. den 

8:00 – 10:00 – registrace
10:00 – 10:05 –  úvodní slovo – Ing. Martin Havel, Ph.D., předseda redakční rady, 

PRO-ENERGY magazín 

I. BLOK – REGULACE VS. VOLNÝ  
MOTTO:   „Jak mají být regulovány obnovitelné zdroje energie?  

Jak jejich regulace působí na trhu?”
10:05 – 11:30 – panelová diskuse
MODERÁTOR: Ing. Miloslav Kužela, Ph.D.
ÚVODNÍ PREZENTACE  – Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD., vedoucí katedry 
Institucionální ekonomie, NF VŠE, ředitel Laboratoře experimentální ekonomie
PANELISTI: 

Ing. Tomáš Hüner, předseda dozorčích rad společností OTE a ČEPS
Mgr. Michal Janeček, předseda, Česká společnost pro větrnou energii
Ing. Jan Palaščák, generální ředitel, Amper Market
Ing. Pavel Šimon, CSc.,  zástupce ředitelky, Slovenská asociácia fotovoltického 

priemyslu
Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD.,  vedoucí katedry Institucionální ekonomie, 

NF VŠE, ředitel Laboratoře experimentální 
ekonomie

11:30 – 12:00 – přestávka na kávu a malé občerstvení, na které zvou  
Česká asociace petrolejářského průmyslu a obchodu a společnost ČEPRO

II. BLOK – OBCHODOVÁNÍ S ENERGIÍ
MOTTO:   „V čem jsou si podobné a v čem se liší obchodování s elektřinou, plynem, 

teplem, povolenkami, uhlím a ropnými palivy?”
12:00 – 13:30 – Panelová diskuse 
MODERÁTOR:  Mgr. Milena Geussová, šéfredaktorka, PRO-ENERGY magazín
ÚVODNÍ PREZENTACE  –  Ing. Jiří Gavor, CSc., partner, ENA
PANELISTI: 

Ing. Zdeněk Fousek, obchodní ředitel, Elektrárna Chvaletice
Ing. Jiří Gavor, CSc., partner, ENA
Ing. David Kučera, MBA, generální sekretář, Power Exchange Central Europe
Ing. Jan Mikulec, CSc.,  výkonný ředitel, České asociace petrolejářského průmyslu  

a obchodu
Ing. Pavlína Novotná, MSc., Carbon Sales Manager, Virtuse Energy
Ing. Vít Vavrouch, vedoucí obchodování, LAMA energy
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13:30 – 14:30 – přestávka na společný oběd 

III. BLOK – INVESTICE V ENERGETICE
MOTTO:   „Jaké investice realizují dnes energetické společnosti?  

Vyplatí se vůbec investovat?”
14:30 – 16:00 – Panelová diskuse
MODERÁTOR: Ing. Tomáš Hüner, předseda dozorčích rad společností OTE a ČEPS
ÚVODNÍ PREZENTACE  – Ing. Michal Šnobr, analytik, J&T Banka
PANELISTI: 
Mgr. Ing. Jan Havel, partner, Řanda Havel Legal
Ing. Martin Kubů,  ředitel divize PHM a biopaliva a OZE, Agrofert  

a člen představenstva Ethanol Energy
Ing. Ivo Jirovský, vedoucí odboru realizace investic, ČEPRO
Ing. Jan Pokorný, ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering
Ing. Stanislav Průcha, PhD., specialista financování energetiky, Komerční banka
Ing. Michal Šnobr, analytik, J&T Banka

16:00 - 16:30 – přestávka na kávu a občerstvení, na které zve společnost E.On  

III. BLOK – KOMUNÁLNÍ ENERGETIKA 
MOTTO:   „Jaká má být cesta k energetické soběstačnosti obcí a regionů?”
16:30 – 18:00 – Panelová diskuse
MODERÁTOR: Mgr. Jan Fischer,  portál energy-hub.cz, lektor Fakulty sociálních věd 

Univerzity Karlovy
ÚVODNÍ PREZENTACE  – Mgr. Jan Fischer,  portál energy-hub.cz, lektor Fakulty 

sociálních věd Univerzity Karlovy
PANELISTI: 
Mgr. Michal Hudec, CEO, energy analytics
PhDr. Pavla Jedličková, Hospodářská komora ČR
Milan Kazda, starosta, Kněžice
Petr Mach, předseda představenstva, IVORY Energy
Ing. Miroslav Mareš,  ředitel společnosti ENERGO-ENVI a předseda správní rady 

Asociace energetických auditorů
Ing. Jan Pokorný, ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering

18:00 – 18:10 – shrnutí průběhu konference –  
Mgr. Milena Geussová, šéfredaktorka, PRO-ENERGY magazín
Závěr 1. dne konference – Ing. Martin Havel, Ph.D.,  předseda redakční rady,  

PRO-ENERGY magazín
19:00 – společná večeře a raut
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Program konference - 2. den

EXKURZE NA LOKALITU TĚŽBY ROPY 
Pro zájemce: Exkurze na lokalitu těžby ropy společnosti Moravské naftové doly  
v obci Uhřice u Kyjova
10:00 – 12:30 – EXKURZE

12:30 – 14:00 – SPOLEČNÝ OBĚD 

ZÁVĚR KONFERENCE 
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I. BLOK
 

Regulace 
vs. 

volný trh 
MOTTO: 

Jak mají být regulovány obnovitelné zdroje energie? Jak jejich 
regulace působí na trhu?

PANELOVÁ DISKUSE: 

n  Moderátor: Ing. Miloslav Kužela, Ph.D.

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n  Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD., vedoucí katedry Institucionální 
ekonomie, NF VŠE, ředitel Laboratoře experimentální ekonomie

PANELISTI:

n  Ing. Tomáš Hüner, předseda dozorčích rad společností OTE a ČEPS
n  Mgr. Michal Janeček, předseda, Česká společnost pro větrnou energii
n  Ing. Jan Palaščák, generální ředitel, Amper Market
n  Ing. Pavel Šimon, CSc., zástupce ředitelky, Slovenská asociácia 

fotovoltického priemyslu
n  Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD., vedoucí katedry Institucionální 

ekonomie, NF VŠE, ředitel Laboratoře experimentální ekonomie

SBORNÍK KONFERENCIE     9
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OTÁZKY PRO PANEL:

n  Jaké faktory nejvíce ovlivňují tržní prostředí na trhu s elektřinou?
 o  Kam směřuje volný trh s elektřinou v ČR - od regulaci k liberalizaci 

a zpět?
 o  Kdy je potřeba regulovat a kdy je vhodné ponechat vývoj prostředí 

na volném trhu?
 o  Mohou tržní deformace na trhu s elektřinou utlumit či dokonce zrušit 

volný trh?
n  Kdy a za jakých okolností budou obnovitelné zdroje energie (OZE) 

vystupovat na trhu bez podpory od ostatních účastníků trhu či od státu?
n  Jak zajistit správnou regulaci výstavby OZE do budoucna, aby se zamezil jev 

“fotovoltaika a ČR”? Hrozí nám v budoucnu něco podobného v jiných OZE?
n  Kdo má říct, co je pro ČR lepší, zda rozvoj OZE, nebo podpora 

konkurenceschopnosti průmyslu?
n  Může nastat situace, že se díky vysoké celkové ceně elektřiny postupně 

z ČR odstěhuje energeticky náročný průmysl? Nebo se to již děje?
n  Jaké změny přinesla novela zákona o podporovaných zdrojích a co to 

znamená do budoucna?
n  Kolik instalovaného výkonu u OZE „unese“ česká energetika a kdy začne být 

soustava již na hraně provozovatelnosti?
 o  Kdo připravil akční plán a dle jakých pravidel?
 o  Jak dobře a jak dlouho dopředu se dá určit/odhadnout výroba 

elektřiny z fotovoltaických a větrných elektráren?
 o  Nakolik se predikce blíží skutečnosti?
 o  Kde je místo OZE v ČR, kdo nejvíce vykupuje elektřinu z OZE a k čemu 

ji využívá?
n  Jak má vypadat energetika tak, aby všechny strany byly spokojené 

a současně abychom splnili předpisy EU?

PRO-ENERGY CON 2O13
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Ing. Miloslav Kužela, Ph.D.
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n  Vystudoval University of Chicago, 
Vysokou školu ekonomickou 
a Právnickou fakultu Univerzity 
Karlovy. 

n  Nyní působí jako ředitel Laboratoře 
experimentální ekonomie a vedoucí 
Katedry institucionální ekonomie 
na Národohospodářské fakultě VŠE 
Praha.

Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD. 
 vedoucí katedry Institucionální ekonomie, NF VŠE,  
ředitel Laboratoře experimentální ekonomie

PRO-ENERGY CON 2O1312
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Ing. Tomáš Hüner 
předseda dozorčích rad společností OTE a ČEPS
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Mgr. Michal Janeček
předseda, Česká společnost pro větrnou energii
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Ing. Jan Palaščák 
generální ředitel, Amper Market
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n Absolvent Vysokej vojenskej 
technickej školy v Liptovskom Mikuláši 
v roku 1989, ukončil ašpirantúru 
na Vojenskej akadémii v Liptovskom 
Mikuláši v roku 1994 ako kandidát 
vojenských vied.
n V rámci svojej vojenskej kariéry sa 
venoval vojenskému a špeciálnemu 
výskumu a vývoju. Zastupoval 
Slovensko v niekoľkých NATO 
výskumných a štandardizačných 
skupinách. Po odchodu do civilu sa 
ďalej venoval najmä vojenskému 
a špeciálnemu výskumu a vývoju 
v niekoľkých spoločnostiach. Do jeho 
zodpovednosti okrem V&V patrila aj 
certifikácia výrobkov a manažment 
výroby produktov.
n Dlhodobo sledoval oblasť rozvoja 
OZE. Od roku 2008 sa tejto oblasti 
venuje naplno. Najskôr spoločnosti 
HAKO, a.s. (www.hako.sk) ako 
vedúci výskumného a vývojového 
oddelenia sa zaobíral fotovoltikou a jej 
použitím. Od roku 2011 má vlastnú 
spoločnosť s aktivitami v obnoviteľných 
a alternatívnych zdrojoch energie. 
Získal niekoľko certifikátov v oblasti 
projektovania fotovoltických aplikácií. 
Popri fotovoltike je zástancov aj ďalších 
druhov OZE, či už vetra, biomasy alebo 
vody. 
n V roku 2010 sa stal zakladajúcim 
členom združenia „Spoločnosť 

Ing. Pavel Šimon, CSc. 
 zástupce ředitelky,  
Slovenská asociácia fotovoltického priemyslu

rozumných spotrebiteľov“ www.sporops.
sk a partnerom Slovenskej asociácie 
fotovoltického priemyslu – SAPI( www.
sapi.sk).
n V súčasnosti okrem práce vo svojej 
konzultačnej firme Pavel ŠIMON s.r.o. 
je zástupcom riaditeľky SAPI a členom 
Energetickej komisie VHZ NR SR.
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II. BLOK
 

Obchodování  
s energií

MOTTO:

„V čem jsou si podobné a v čem se liší obchodování s elektřinou, 
plynem, teplem, povolenkami, uhlím a ropnými palivy?”

PANELOVÁ DISKUSE: 

n Mgr. Milena Geussová, šéfredaktorka, PRO-ENERGY magazín

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n Ing. Jiří Gavor, CSc., partner, ENA

PANELISTI: 

n Ing. Zdeněk Fousek, obchodní ředitel, Elektrárna Chvaletice
n Ing. Jiří Gavor, CSc., partner, ENA
n Ing. David Kučera, MBA, generální sekretář, Power Exchange Central Europe
n Ing. Jan Mikulec, CSc.,  výkonný ředitel, České asociace petrolejářského 

průmyslu a obchodu
n Ing. Pavlína Novotná, MSc., Carbon Sales Manager, Virtuse Energy
n Ing. Vít Vavrouch, vedoucí obchodování, LAMA energy

 o  Střednědobé cíle provozování distribuční soustavy (spolehlivost 
a bezpečnost dodávek, rozšiřování sítí, nové technologie, návratnost 
investic, stabilita prostředí, …) 

SBORNÍK KONFERENCE     29
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n Je dnes obchod s energií dobrý byznys nebo to je rizikové podnikání? 
n Jaké změny na energetických trzích nastaly v posledním období?
	 o  Jak ovlivňuje enormní nárůst těžby břidlicových plynů především 

v USA jednotlivé segmenty energetického trhu v ČR a v Evropě?
	 o  Jsou středně- až dlouhodobě udržitelné potrubní systémy dodávek 

energie?
n  Jak se nyní vyvíjejí ceny energetických komodit a povolenek a jaký je trend 

do příštího období? 
n  Měla by být u některých energetických komodit regulována cena pro 

koncové zákazníky? 
	 o  Pokud ano, tak za jakých okolností a pro které kategorie zákazníků?
	 o  Měly by být regulované (dotované) ceny z dalších zdrojů, např. 

z Temelína? 
n Je šance na vytvoření společného evropského obchodu?
n  Jaké jsou hlavní nutné podmínky pro vstup na energetické trhy (např. 

finanční garance) a z jakého důvodu jsou tyto podmínky vyžadovány?
	 o  Co brání rozvoji férového obchodování? 
	 o  Poskytuje aktuálně platná česká a evropská legislativa dostatečný 

prostor pro obchodování s energií a pro dodávky koncovým 
zákazníkům?

n  Jakým způsobem se vzájemně ovlivňují trhy s jednotlivými energetickými 
komoditami?

PRO-ENERGY CON 2O13
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n  absolventka Filozofické fakulty 
Karlovy univerzity v Praze 

n  od roku 1990 působila v Lidových 
novinách jako redaktorka 
a komentátorka, dále v časopise 
Týden a v týdeníku Ekonom 
(vydavatelství Economia) 

n  publikovala rovněž v dalších médiích 
včetně Českého rozhlasu 

n  v průběhu profesní kariéry 
se postupně specializovala 
na ekonomickou problematiku 
a v posledních deseti letech 
se zaměřila zejména na obory 
související s infrastrukturou, 
tj. energetiku, dopravu 
a vodárenství 

 

Mgr. Milena Geussová
 šéfredaktorka, PRO-ENERGY magazín
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n  Od r.1992 je zakládajícím partnerem 
ENA, konzultační firmy věnující se 
poradenství v energetice.

n  Jiří Gavor je specialistou 
na vývoj a relace cen, daní 
a konkurenceschopnosti veškerých 
druhů paliv a energie. Řada studií 
se týkala možností uplatnění 
pokročilých energetických 
technologií a energetických úspor 
včetně hodnocení jejich ekonomické 
efektivnosti. 

n  Řídí energetické audity velkých 
průmyslových podniků. K těmto 
tématům pravidelně publikuje 
včetně prezentací na mezinárodních 
konferencích.

n  Působí i jako expert při 
mezinárodních arbitrážích v oblasti 
plynárenství.

Ing. Jiří Gavor, CSc. 
 partner, ENA s.r.o.

PRO-ENERGY CON 2O13
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n  Absolvent ČVUT, Fakulta jaderná 
a fyzikálně inženýrská

n  V roce 1986 začal pracovat v ČEZ 
s.p., v oblasti zajišťování bezpečnosti 
jaderných elektráren

n  V roce 1993 byl jmenován 
ředitelem energetického odboru 
na Ministerstvu průmyslu 
a obchodu,  v letech 1997 - 99 řídil 
národní tým vyjednávající za oblast 
energetiky podmínky vstupu ČR 
do EU 

n  Po přechodu do energetické 
skupiny Czech Coal byl zodpovědný 
za založení a nastavení útvaru 
obchodu s elektřinou (2001), pod 
jeho vedením se tato podnikatelská 
oblast vypracovala na čelní místo 
mezi nově vznikajícími obchodníky 
a velmi respektovaného dodavatele 
konečným odběratelům, 12 let 
patřila svým obratem mezi  
3 nejvýznamnější nové obchodníky 
s elektřinou v ČR 

n  V současnosti pracuje jako obchodní 
ředitel a člen představenstva 
společnosti Elektrárna Chvaletice 
a.s., jednoho z největších výrobců 
elektřiny v ČR a člena energetické 
skupiny SEV-EN (Severní 
energetická).

Ing. Zdeněk Fousek
obchodní ředitel, Elektrárna Chvaletice
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Ing. David Kučera, MBA 
generální sekretář, Power Exchange Central Europe
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Ing. Jan Mikulec, CSc. 
 výkonný ředitel, České asociace petrolejářského  
průmyslu a obchodu

PRO-ENERGY CON 2O13
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Ing. Pavlína Novotná, MSc.
Carbon Sales Manager, Virtuse Energy
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Ing. Vít Vavrouch
vedoucí obchodování, LAMA energy
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III. BLOK
 

Investice  
v energetice

MOTTO: 

„Jaké investice realizují dnes energetické společnosti?  
Vyplatí se vůbec investovat?”

PANELOVÁ DISKUSE:

n Moderátor: Ing. Tomáš Hüner,  předseda dozorčích rad společností  
OTE a ČEPS

ÚVODNÍ PREZENTACE:

n Ing. Michal Šnobr, analytik, J&T Banka

PANELISTI:

n  Mgr. Ing. Jan Havel, partner, Řanda Havel Legal
n  Ing. Martin Kubů,  ředitel divize PHM a biopaliva a OZE, Agrofert a člen 

představenstva Ethanol Energy
n  Ing. Ivo Jirovský, vedoucí odboru realizace investic, ČEPRO
n  Ing. Jan Pokorný, ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering
n  Ing. Stanislav Průcha, PhD.,  specialista financování energetiky,  

Komerční banka
n  Ing. Michal Šnobr, analytik, J&T Banka

 
OTÁZKY PRO PANEL:
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n Co předchází rozhodnutí o realizaci nových investičních záměrů?
	 o  Jakou míru výnosnosti/návratnosti investic požadují dnes investoři?
	 o  Jak se hodnotí návratnost investic u velkých investičních projektů 

(např. výstavba jaderné elektrárny)?
	 o  Jakým způsobem jsou v dnešní turbulentní době do výpočtu 

zahrnovány prodejní ceny výstupů?
	 o  Vstupuje do výpočtu i závislost na dovozech jednotlivých forem 

energie a energetických surovin?
n  Jsou v současné době realizované především investice do obnovy zařízení, 

příp. provozně či legislativně vynucené investice, nebo se investuje 
i do nových zařízení/rozšiřování výroby?

n Jaká jsou nejvýznamnější rizika investic a jak se omezují?
	 o  Je právní prostředí v ČR/v EU stabilní natolik, aby to dávalo „klid“ 

na investice?
n Jak jsou investiční projekty financované?
	 o  Kolik procent investičních nákladů je vhodné/nutné mít z vlastních 

zdrojů firmy a kolik je ochotna půjčit banka?
	 o  Jaké jsou kritéria banky pro posuzování důvěryhodnosti investora?
	 o  Na jaké projekty dnes banky půjčují peníze?
	 o  Kolik stojí půjčení peněz od banky a na čem závisí úrokové sazby?
n  Investují do energetických zařízení české/na českém trhu působící firmy 

i v zahraničí? V čem se liší investování v ČR/EU oproti jiným zemím?
n  Jaký je očekáván výhled investic do nových projektů/nové výroby 

do budoucna?
	 o  Na kterých faktorech to závisí?
	 o  Jak se tyto faktory dají ovlivnit?
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Ing. Tomáš Hüner 
předseda dozorčích rad společností OTE a ČEPS
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n  Od roku 1998 působí Michal Šnobr 
jako externí poradce finanční 
skupiny J&T v oblasti energetiky, 
které se intenzivně věnuje 
posledních deset let.  Je aktivním 
investorem, minoritním akcionářem 
ČEZ a dlouhodobě se podílí 
na významných obchodech skupiny 
J&T právě v oblasti energetiky.

n  Michal Šnobr má více než 20 
let zkušeností na kapitálovém 
trhu, na kterém působí od druhé 
vlny kuponové privatizace. Byl 
spoluzakladatelem úspěšné 
makléřské společnosti AKRO 
Capital. Dnes se kromě energetiky 
věnuje podnikání v oblasti 
cestovního ruchu, zemědělství, 
správy nemovitostí a také výrobě 
montovaných a kontejnerových 
staveb. Je spoluzakladatelem 
a významným donátorem Nadace 
člověk člověku, která podporuje 
projekty v oblasti výchovy, 
vzdělávání, sportu, zdravotní 
péče a využití volného času dětí 
a mládeže, zároveň poskytuje 
pomoc i handicapovaným a sociálně 
znevýhodněným lidem. 

n  Michal Šnobr je absolventem ČVUT 
Praha, oboru Ekonomika řízení 
stavebnictví.

Ing. Michal Šnobr 
analytik, J&T Banka
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n  Před založením advokátní 
kanceláře ŘANDA HAVEL LEGAL 
pracoval Jan Havel ve společnosti 
ERNST & YOUNG a jako ředitel 
právního oddělení společnosti 
ŠKODA POWER, předního 
světového výrobce parních turbín. 
Následně založil právní firmu 
se zaměřením na mezinárodní 
obchodní právo. 

n  Jan Havel získal značné zkušenosti 
zejména v oblasti obchodního 
práva, mezinárodního obchodu, 
fúzí a akvizic, stavebního práva 
se zaměřením na energetický 
a strojírenský sektor a dodávky 
technologických zařízení včetně 
mezinárodních EPC kontraktů. 

n  Jan Havel poskytoval svým klientům 
právní poradenství na více než 
50 komplexních energetických 
projektech po celém světě, včetně 
jaderné energetiky. 

Mgr. Ing. Jan Havel
partner, Řanda Havel Legal
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n  Vystudoval Technickou Univerzitu 
Liberec, obor strojírenská 
technologie

n  1991 zahájil kariéru ve společnosti 
KAUČUK, divize rafinérie (marketing 
& prodej motorových paliv)

n  1995 – 1996 člen společného 
přípravného týmu  UNIPETROL pro 
sloučení rafinérií  KAUČUK Kralupy 
a CHEMOPETROL Litvínov

n  1996 – 2000 Obchodní manažer 
společnosti ČESKÁ RAFINÉRSKÁ, 
a.s. (J/V společností  UNIPETROL, 
SHELL, CONOCO a AGIP) 
s odpovědností za obchod 
s motorovými palivy (motorová 
nafta, automobilové benzíny 
a letecký petrolej), poté v roce 2004-
2005 člen představenstva 

n  2000 – 2001 Personální ředitel  
PARAMO, a.s.  

n  2001 – 2005 obchodní ředitel  
SYNTHESIA  a.s., 2005 – 2006 člen 
představenstva  

n  Od roku 2005 ve společnosti  
AGROFERT HOLDING, a.s., ředitel 
divize PHM, biopaliva a OZE

n  Člen Meziresortní komise pro 
biopaliva při ministerstvu průmyslu 
ČR, člen delegace SCHP ČR 
v tzv. „HIGH LEVEL GROUP for 
Competitiveness of the Chemical 
industry sector in the CEE“ při EK 
(2008–2009)

Ing. Martin Kubů
 ředitel divize PHM a biopaliva a OZE, Agrofert  
a člen představenstva Ethanol Energy

n  Člen statutárních orgánů 
společností Skupiny  AGROFERT 
(PREOL, a.s., Primagra, a.s., 
Ethanol energy, a.s., FARMTEC, a.s., 
AGF Energy, a.s., AGROPODNIK 
Domažlice, a.s., MAVEX DIESEL, 
s.r.o. , AGROMASS, a.s.)     
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Ing. Ivo Jirovský
 vedoucí odboru realizace investic, ČEPRO
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n  Absolvoval v roce 1985 VŠB Ostrava 
Fakultu strojní a elektro, obor 
tepelné a jaderné stroje a zařízení. 

n  Od roku 1985 do roku 1999 
pracoval v Moravskoslezských 
teplárnách (dnes DALKIA ČR) 
na různých pozicích od technických 
až po obchodní, naposledy jako 
vedoucí marketingu. V letech 1999 
až 2003 pracoval v Severomoravské 
energetice, a.s., Ostrava. 

n  V roce 2003 se stal zástupcem 
ředitele společnosti Energetika 
Vítkovice, a.s., kde za jeho 
působnosti došlo k rozvíjení 
poskytování energetických služeb. 

n  V roce 2007 se zúčastnil 
transformace společnosti Energetika 
Vítkovice a byl u zrodu nové 
společnosti Skupiny ČEZ s názvem 
ČEZ Energetické služby, s.r.o. 
V této společnosti zastával funkci 
ředitele úseku Obchod a zároveň byl 
jednatelem této společnosti. 

n  Od r. 2008 až do r. 2012 pracoval 
jako vedoucí oddělení teplárenství 
na Ministerstvu průmyslu a obchodu 
ČR. 

n  V roce 2012 nastoupil 
do společnosti Vítkovice Power 
Engineering, a.s. jako ředitel odboru 
kogenerace s odpovědností za rozvoj 
společnosti.

Ing. Jan Pokorný
ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering
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Ing. Stanislav Průcha, PhD., 
specialista financování energetiky, Komerční banka

PRO-ENERGY CON 2O13



SBORNÍK KONFERENCE     79



PRO-ENERGY CON 2O13PRO-ENERGY FÓRUM 20128080 PRO-ENERGY CON 2O1280 PRO-ENERGY CON 2O13



SBORNÍK KONFERENCE     81

IV. BLOK

Komunální 
energetika 

MOTTO:  

„Jaká má být cesta k energetické soběstačnosti obcí  
a regionů?”

PANELOVÁ DISKUSE A ÚVODNÍ PREZENTACE:

n  Moderátor: Mgr. Jan Fischer, portál energy-hub.cz,  
lektor Fakulty sociálních věd Univerzity Karlovy

PANELISTI:

n  Mgr. Michal Hudec, CEO, energy analytics
n  PhDr. Pavla Jedličková, Hospodářská komora ČR
n  Milan Kazda, starosta, Kněžice
n  Petr Mach, předseda představenstva, IVORY Energy
n  Ing. Miroslav Mareš,  ředitel společnosti ENERGO-ENVI a předseda správní 

rady Asociace energetických auditorů
n  Ing. Jan Pokorný, ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering

OTÁZKY PRO PANEL:

n Co jsou hlavní priority měst a obcí v oblasti energetiky?
 o	 	Je prioritnější vyrovnaný/přebytkový obecní rozpočet nad zájmy 

v oblasti energetiky?
 o	 	Jaké jsou hlavní příležitosti měst a obcí v oblasti energetiky a jaká jsou 

hlavní omezení?
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n  Jak jsou tvořeny a jak často jsou aktualizované krajské a obecní energetické 
koncepce?

 o	 	Jak jsou krajské a obecní energetické koncepce vázány na Státní 
energetickou koncepci?

 o	 Jsou energetické koncepce i dodržované?
n Jakým směrem se ubírá zásobování regionů/obcí elektřinou a teplem?
 o	 	Je v hlavním proudu stále centralizované zásobování energií, či 

postupně dochází k decentralizaci?
 o	 	Jsou centralizované systémy zásobování teplem ve městech stále 

na výsluní, nebo dochází již k postupnému útlumu odběru tepla 
z těchto zdrojů?

 o	 Jak se tyto systémy vypořádají s plánovaným snížením emisí?
 o	 	Podle Aktualizované Státní energetické koncepce se má do roku 2040 

celková dodávka tepla do centrálních soustav zásobování teplem snížit 
o 20 %. Je to realizovatelné?

n Co jsou hlavní priority měst a obcí na poli energetiky?
 o	 Jaké jsou převažující primární zdroje pro zásobování energií?
 o	 	Jakou roli hrají v uvažování komunální sféry úspory energie a jak se to 

projevuje?
 o	 	Je většinově komunální či zemědělský odpad pouze odpadem, nebo se 

na obecní úrovni využívá k získávání energie?
 o	 	Uvažují obce o vytvoření/odkoupení a provozování (chytré) obecní 

distribuční sítě (viz příklad Berlín)?
 o	 	Jak jsou řešeny otázky životního prostředí na úrovni měst a obcí?
n  Patří mezi priority měst a obcí též kvalita a cena dodávek energie 

obyvatelstva na svém území?
 o	 Jaké kroky jsou realizovány?
 o	 	Pomáhají obce svým občanům s výběrem vhodného dodavatele 

energie?
 o	 	Jsou na obecní úrovni podporovány elektronické aukce? Přináší to 

kýžený efekt?
n Kudy by se měla ubírat komunální energetika do budoucna?
 o	 	Jak se dá zajistit střednědobé spolehlivé zásobování energií měst 

a obcí za rozumnou cenu?
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Mgr. Jan Fischer
 portál energy-hub.cz, lektor Fakulty sociálních věd  
Univerzity Karlovy
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Mgr. Michal Hudec
 CEO, energy analytics
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PhDr. Pavla Jedličková
Hospodářská komora ČR
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Mgr. Michal Hudec
 CEO, energy analytics
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Milan Kazda
starosta, Kněžice
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Milan Kazda
starosta, Kněžice
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n  Započal svou pracovní kariéru 
jako burzovní junior makléř 
ve společnosti BBG Finance v roce 
1996, kde se později stal vedoucím 
obchodního oddělení.

n  Poté se z pozice senior 
managementu / minoritního 
vlastníka zodpovědného za prodej 
a marketing podílel na startupu 
lucemburské rodiny fondů WIOF 
SICAV určenou pro region CEE.

n  Od roku 2009 se prostřednictvím 
IVORY GROUP podílel na řízení řady 
investičních projektů, momentálně 
působí jako portfoliomanažer 
investičního fondu IVORY 
OPPORTUNITY OPF. 

n  Studoval na Vysokém učení 
technickém Brno, fakulta 
ekonomická, obor ekonomika 
a management.

Petr Mach
 předseda představenstva, IVORY Energy
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n  Pracuje ve společnosti ENERGO-
ENVI, s.r.o. ve funkci ředitele 
společnosti, která vznikla v roce 
2010 odkoupením části společnosti 
Tebodin Czech Republic, s.r.o., kde 
pracoval celkem 21 let v různých 
řídících funkcích.  

n  Je zkušeným energetickým 
poradcem a od roku 2002 
energetickým auditorem, nyní 
energetickým specialistou 
s oprávněním ke zpracování 
energetických auditů, energetických 
posudků, průkazů energetické 
náročnosti budov, kontrol kotlů 
a kontrol klimatizačních systémů. 
Řídí, mimo jiné, zpracování 
územních energetických koncepcí, 
energetických auditů energetických 
hospodářství a budov nejrůznějších 
typů. Dlouhodobě se zabývá 
problematikou energetického 
managementu.  

n  Od roku 2004 je předsedou Správní 
rady Asociace energetických 
auditorů. 

 

Ing. Miroslav Mareš
 ředitel společnosti ENERGO-ENVI  
a předseda správní rady Asociace energetických auditorů
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Ing. Miroslav Mareš
 ředitel společnosti ENERGO-ENVI  
a předseda správní rady Asociace energetických auditorů
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n  Absolvoval v roce 1985 VŠB Ostrava 
Fakultu strojní a elektro, obor 
tepelné a jaderné stroje a zařízení. 

n  Od roku 1985 do roku 1999 
pracoval v Moravskoslezských 
teplárnách (dnes DALKIA ČR) 
na různých pozicích od technických 
až po obchodní, naposledy jako 
vedoucí marketingu. V letech 1999 
až 2003 pracoval v Severomoravské 
energetice, a.s., Ostrava. 

n  V roce 2003 se stal zástupcem 
ředitele společnosti Energetika 
Vítkovice, a.s., kde za jeho 
působnosti došlo k rozvíjení 
poskytování energetických služeb. 

n  V roce 2007 se zúčastnil 
transformace společnosti Energetika 
Vítkovice a byl u zrodu nové 
společnosti Skupiny ČEZ s názvem 
ČEZ Energetické služby, s.r.o. 
V této společnosti zastával funkci 
ředitele úseku Obchod a zároveň byl 
jednatelem této společnosti. 

n  Od r. 2008 až do r. 2012 pracoval 
jako vedoucí oddělení teplárenství 
na Ministerstvu průmyslu a obchodu 
ČR. 

n  V roce 2012 nastoupil 
do společnosti Vítkovice Power 
Engineering, a.s. jako ředitel odboru 
kogenerace s odpovědností za rozvoj 
společnosti.

Ing. Jan Pokorný
ředitel odboru kogenerace, Vítkovice Power Engineering
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Poznamenejte si

 
PRO–ENERGY FÓRUM 2014 

se bude konat ve dnech 

10.–11. 4. 2014 
v hotelu Patria na Štrbském Plese

Podrobnosti a průběžné informace získáte na www.pro-energy.cz
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